

Referat Seksjonsledelsesmøte

| | | | |
|-----------------|---|---------------|-------------------|
| Møte: Sted: | SL møte digitalt | Dato: Tid: | 12.02.24 19:00 |
| Innkalte: | SL, administrasjonen ved Tommy og Jørgen. | | |
| Andre innkalte: | SU ved Edvin Mikael Jenssen og Sveinung. | | |

| | | | |
|-----------|--------------------------|-----------|------------------------------|
| Referent: | JBJ og TT | Kopi til: | Alle innkalte og og websiden |
| Forfall: | Julie, Edvin og Sveinung | | |

| Nr. | Saksbeskrivelse/ Overskrift: |
|------|---|
| 24-1 | <p>Agenda blir eventuelt juster og godkjent:</p> <p>Dagsorden fikk ingen tillegg</p> <p>Vedtak: Dagsorden/ agenda er godkjent</p> |
| 24-2 | <p>Gjennomgang og godkjenning av referat, vedtak og aksjonspunkter fra sist møte:</p> <p>Referat for møte 08.01.2024.</p> <p>Vedtak: Godkjent.</p> |
| 24-3 | <p>Fast kort status fra administrasjonen over daglig drift siden sist og viktigste på drift neste periode:</p> <p><u>Serieadministrasjon/serieoppsett:</u></p> <p>Når serieoppsettet for Superserien kom så man at det ville bli svært vanskelig å få Oslo Vikings med i NM. Et liten mulighet ville eksistere hvis man kunne flytte på et par kamper i SS for å gi Vikings spillefri i de to aktuelle helgene for NM, men det ville samtidig bety at Vikings ville fått minimum 9 spillehelger på rad, potensielt mer hvis de kvalifiserte seg for SM. Etter samtale med Vikings ble det avklart at det ville blitt for heftig. Dermed ble det avgjort at Vikings ikke kunne delta i NM i 2024. Forslaget om en Bowl-kamp mellom NM-vinneren og Vikings ble dermed aktualisert. Eliteserieklubbene ble i forbindelse med dette innkalt til møte med SA og SL mandag 15. januar, rett etter U17-møtet.</p> <p>Mandag 15. januar ble det avholdt møte først med U17-klubbene, deretter Eliteserieklubbene og Vikings. Før møtet hadde Tønsberg Raiders meddelt at de trekker sin påmelding i U17. Et eget referat finnes fra møtet. Det har blitt sendt ut til alle møtedeltakerne. Nedenfor presenteres kun hovedpunktene i kortform.</p> <ul style="list-style-type: none"> • U17-serien blir en dobbel serie. Rett fra seriespill til bronsefinale og NM-finale. • ES blir dobbel serie, med semifinaler, så NM-finale. • Det blir ikke en Bowl-kamp. <p>Med de tilbakemeldingene som ble gitt, vedtok SU at NM-finalene skal gå lørdag 15. juni. Samtidig blir det planlagt en stor flaggfotball-happening hele den helga. Et serieoppsett ble utarbeidet hvor lagenes ønsker og muligheter ble forsøkt fulgt, og vedtatt av SU 31. januar. I etterkant har det skjedd en forandring på U17 som skyldes at en av Vikings sine kamper i SS nylig hadde blitt flyttet fra en lørdag til en søndag.</p> <p>Tidspunktene for kampstart er ikke fastlagt for alle kampene ennå, men forventes å være klart snart.</p> |

| | |
|------|--|
| | <p>De elektroniske spillerlistene nærmer seg ferdige. De tekniske detaljene skal nå være på plass, så kun noe finpuss gjenstår.</p> <p><u>Leder-, Trener- og dommerklinikk:</u> En vel gjennomført klinikk, hvor tilbakemeldingene stort sett var gode og at det var godt innhold. Veldig godt mottatte eksterne forelesere. Totalt rundt 55 deltakere, noe som var i nedre område av forventet. Noen klubber var forhindret fra å ha deltakere. Fordelingen var ca. 21 dommere, 23 trenere inkl. foredragsholdere og 11 ledere. Overnattingen var på Thon hotell Storo for de som trengte det. Selve klinikken på NIH, og felles middag på lørdag var på Johnny Rockets Storo. Til middagen var det rett under 50 påmeldte. I forbindelse med middagen ble også dommerprisene og trenerprisene for 2023 delt ut. Vinnerne var:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Årets Elitedommer: Anette Bach Brenders . • Årets Breddedommer: Stian Viken . • Årets Dommerkollega: Eivind Høiseth-Gilje. • Årets Juniortrener: Elias Kjelling (Oslo Vikings). • Årets Trener: Patrick Hamnøy (Lillestrøm Starfighters). <p>Vedtak: Tas til etterretning</p> |
| 24-7 | <p>Beskrivelse: Serieavgiftsreduksjon</p> <p>På ledermøtet kom det fram ønsker om redusert serieavgift ved avlyste kamper. En løsning kunne være halv serieavgift betales før seriestart, og resterende etter sesongen, hvor resten ble redusert ved avlyste kamper. Hva gjør man med vårens U17?</p> <p>Vedtak: Serieavgift vedtas uendret og står fast i én faktureringsrunde. SL foretar en vurdering av sesongens gjennomføring på høsten og kan da velge å redusere i Dommerreiseavgift for lag med kansellerte kamper. Ansvar: Tommy</p> |
| 24-9 | <p>Beskrivelse: Lag i Sør-vest vurderer å organisere en egen lokal liga og/eller cup høsten 2024.</p> <p>Det kan se ut som noe ala de historiske Domers-liga eller 8-man liga i Bergen. Det kan se ut som disse lagene <u>ikke</u> vil melde seg på i en tradisjonell D2.</p> <p>Vedtak: Potensielle D2 "Sør"-lag kalles inn til møte. D2 "Sør" gis tilbud om å spille en intern dobbeltserie mot hverandre med minst én, maks to, ekstra kamper mot andre lag i D2. D2-serieoppsett settes etter geografiske+kompetansenivåmessige hensyn som viktigere enn sportslige hensyn. Dersom D2 "sør" er interessert i dette, bør det innkalles til klubbmøte for alle D2-klubber ifm påmeldingsfrist Ansvar: Jørgen</p> |
| 24-8 | <p>Beskrivelse: Hall of fame-arbeid og mulige utnevnelser i 2024</p> <p>Administrasjonen vil gjerne gjøre HOF aktuell igjen på årlig basis. Kriteriene ble vedtatt i SL i 2017. Ifølge disse må nominasjonen være sendt inn innen 1. april. Vi tenker at NM finalen 15. juni kan være en god dag for utnevning. Jørgen har pratet med Truls Bråthen som er villig til å lede HOF komite, nå som Eigil Norén er gått bort. Det er kun Nicolay Aslaksen og Bård Aune som er medlemmer av HOF, sammen med Truls.</p> <p>HOF kriterier sier at man skal ha deltatt/ bidratt i minst 10 år. Tommy og Jørgen ser at noen få bidrar også</p> |

| | |
|-------|---|
| | <p>veldig godt, uten å ha 10 års deltagelse. Vi tenker derfor å danne en "Eigil Noréns Minnepris" for frivillig innsats. Denne kan nomineres til og deles ut sammen med HOF.</p> <p>Vedtak:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. HOF-prosess igangsettes mot NM finale 2024. 2. En minnepris går vi videre med og det lages offisiell beskrivelse og kriterier. Legges frem neste SL møte. (NB! må sjekkes av med Eigils etterlatte - Eyvin) <p>Ansvar: Tommy og Jørgen</p> |
| 24-10 | <p>Beskrivelse: Landslag Senior 2024 oppstart</p> <p>Interessen for en oppstart leir i august er stor nok. Dette er ikke det samme som at vi starter et Sr landslag. Men SL må avgjøre om vi går videre. Jørgen presenterte tankene som spillertviklingsutvalget har.</p> <p>Vedtak: Vi går for en interesse-leir for et Seniorlag i august 2024. Dette informeres om tidlig, og påmeldinger har frist senest utgangen av mai. Det er ikke en garanti for et fremtidig landslag. Faktisk interesse ved deltagelse i leir og vilje til frivillighet, samt forståelse om kostnader blir like viktig.</p> <p>Ansvar: Jørgen</p> |
| 24-11 | <p>Beskrivelse: Flaggfotball overordnet plan for 2024</p> <p>Jerrell presenterer årsplan</p> <p>Vedtak: SL er informert og støtter initiell plan</p> <p>Ansvar: Jerrell</p> |
| 24-12 | <p>Beskrivelse: Klubbutvikling 2024</p> <p>Travis presenterer litt om konsept og planer for 2024.</p> <p>Vedtak: SL er informert og støtter initiell plan</p> <p>Ansvar: Travis</p> |

Signaturer:

Dato:

Eyvin Nygaard Sommerseth
Seksjonsleder Amerikansk Fotball

Julie Wedum Heiberg
Personlig vara til Seksjonsleder

Jørgen Benestad-Johansen
Sportssjef Amerikansk Fotball i NAIF

Thomas Kejser-Lervik
Sportsdirektør i NAIF